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کازرون

دیدار و گفتگوی مسئولان 
حوزه سلامت کازرون با فرمانده 

ناحیه مقاومت بسیج سپاه پاسداران 
شهرستان

مقاومت  ناحیه  فرمانده  با  کازرون  سلامت  حوزه  مسئولان 
بسیج سپاه پاسداران این شهرستان دیدار و گفتگو کردند.

به گزارش روابط عمومی شبکه بهداشت و درمان شهرستان 
پاسدار  سرهنگ  با  دیدار  در  شبکه  سرپرست  کازرون، 
غلامرضا توکل از مشارکت آن مجموعه در پیشبرد اهداف 
کرونا  ویروس  شیوع  دوران  در  ویژه  به  سلامت  حوزه 

قدردانی کرد.
دکتر محسن معینی وحدت و همدلی دو مجموعه را لازمه هم 
نظام سلامت برشمرد و بر ضرورت  اهداف  تعالی  افزایی و 

تداوم این همکاری ها تأکید کرد.
فرمانده ناحیه مقاومت بسیج سپاه پاسداران نیز با بیان اینکه 
خدمت  اسلامی  جمهوری  مقدس  نظام  در  ما  همه  وظیفه 
جهت  بسیج  نیروهای  آمادگی  است،  مردم  به  صادقانه 

همکاری با حوزه بهداشت و درمان را اعلام کرد.
رئیس  سروستانی«  مرادی  »حسین  دکتر  دیدار  این  در 
بیمارستان ولیعصر )عج( کازرون، جمعی از کارکنان شبکه 
نماینده  محمدی«  »رسول  حجت الاسلام  درمان،  و  بهداشت 
و  کازرون  پاسداران  سپاه  بسیج  مقاومت  ناحیه  در  ولی فقیه 
نیز  شهرستان  این  بسیج  مقاومت  ناحیه  کارکنان  از  جمعی 

حضور داشتند.

بیضا

سرپرست مدیریت جهاد کشاورزی 
شهرستان بیضا:

سیب زمینی بیضا به قطر رسید
گفت:  بیضا  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیریت  سرپرست 
عملیات برداشت سیب زمینی از سطح 102 هکتار از مزارع 

این شهرستان آغاز شده است.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان بیضا، صدیقه مویدی اظهار کرد: 
هر ساله سیب زمینی در اسفند ماه کشت می شود و برداشت 
آن از اوایل تیرماه سال بعد آغاز و تا پایان تیر ماه ادامه دارد.
وی بیان کرد: متوسط برداشت سیب زمینی در بیضا از هر 
هکتار 50 تن است که امسال پیش بینی می شود بالغ بر 5100 
تن سیب زمینی تولید و روانه بازارهای داخلی و کشور قطر 

شود.
به گفته مویدی؛ ارقام سیب زمینی تولید شده دارای کیفیت و 
بازارپسندی بالایی است و شامل: بامبا، جلی وسانته است که 

متناسب با اقلیم منطقه می باشند.
سرپرست جهاد کشاورزی شهرستان بیضا ابراز کرد: در حال 
حاضر کشت و برداشت این محصول به صورت تمام مکانیزه 
توسط  آن  بسته بندی  و  جمع آوری  تنها  و  می شود  انجام 
اشتغالزایی  موجب  امر  این  که  می گیرد  صورت  کارگران 

فصلی در مزارع می شود.

فسا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فسا:

یک واحد بسته بندی و سورتینگ 
نگهداری مواد غذایی در شهرستان 

فسا به بهره برداری خواهد رسید
واحد  یک  گفت:  فسا  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
با  لوتوس  کشت  زرین  شرکت  سورتینگ  و  بسته بندی 
بهره برداری  به  غذایی  مواد  نگهداری  تن  هزار   10 ظرفیت 

خواهد رسید
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
معاونین  کرد:  تصریح  انصاری  ناصر  فسا؛  کشاورزی  جهاد 
آب،  کشاورزی،  کمیسیون  رئیس  کشاورزی،  جهاد  وزیر 
منابع طبیعی و محیط زیست مجلس شورای اسلامی و هیئت 
از مجتمع گلخانه ای غیاث آباد و واحد سورتینگ و  همراه 
بسته بندی شرکت زرین کشت لوتوس واقع در شهرستان فسا 

بازدید کردند.
ادامه این بازدید گفت: سازه و تجهیزات گلخانه ای  وی در 
فاز اول این مجتمع گلخانه ای به مساحت 10 هکتار به اتمام 

و  سبزی  نشاء  برای کشت  آماده سازی  مرحله  در  و  رسیده 
صیفی و عملیات اجرایی توسعه فاز دوم به مساحت ۳0 هکتار 

در دست اقدام است.
دو  این  داشت:  اظهار  فسا  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 

طرح درمجموع بالغ بر ۴00 نفر اشتغال زایی دارد.
باغبانی  امور  معاون  برومندی  محمدمهدی  بازدید  این  در 
جهاد  وزارت  خاک  و  آب  امور  معاون  عباسی  فریبرز  و 
کشاورزی، حمید دبیری معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان 
جهاد کشاورزی استان فارس، زهرا جلیلی مقدم مدیرکل دفتر 
سالم  داریوش  گرمسیری،  نیمه  و  گرمسیری  میوه های  امور 
پور مجری طرح توسعه گلخانه های کشور، مرتضی موسوی 
محقق  توکلی  علیرضا  و  باغبانی  معاونت  نهال  رئیس گروه 
موسسه باغبانی کشور، فرزاد زلقی عضو هیئت مدیره شرکت 
شهرک های کشور، علیرضا فیروزی فرماندار ویژه شهرستان 
فسا، مجیدرضا پاکاری مدیر امور باغبانی و سید محمودرضا 
طباطبایی مدیر آب خاک سازمان جهاد کشاورزی و زکی 
پور مدیر شرکت شهرک های کشاورزی استان فارس، ناصر 
انصاری معاون سازمان و مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فسا 

حضور داشتند.

استان بوشهراستان بوشهر
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی بوشهر:

روند کرونا در بوشهر افزایشی است

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: روند بستری 
بیماران کرونایی در بیمارستان های استان افزایشی است.

به گزارش مهر، دکتر حسن ملکی زاده اظهار کرد: در حال 
حاضر 22 بیمار در بخش های کرونایی بیمارستان های استان 

بوشهر بستری هستند.
جدید  بیمار   12 گذشته  شبانه روز  در  کرد:  تصریح  وی 
بوشهر  استان  بیمارستان های  کرونایی  بخش های  در 

بستری شده اند.
وی از تداوم روزهای بدون فوتی کرونایی در استان بوشهر 
به  مبتلا  بیمار   2 متأسفانه در حال حاضر  افزود:  و  داد  خبر 
استان  بیمارستان های  ویژه  مراقبت های  بخش  در  کرونا 

بوشهر بستری هستند.
دکتر ملکی زاده تصریح کرد: از ابتدای شیوع کرونا تاکنون 
2 هزار و 1۶5 از هم استانی های عزیزمان به علت ابتلای به 

این ویروس جان خود را از دست داده اند.
از  سرپرست دانشگاه علوم پزشکی بوشهر خاطرنشان کرد: 
آغاز شیوع ویروس کرونا تاکنون 10۴ هزار و ۶5۴ نفر در 

استان بوشهر به این ویروس مبتلا شده اند.

دشتستان

نماینده مردم دشتستان در مجلس خبر داد؛

پیشنهاد نرخ پایه ۲۰ هزار تومان 
برای خرمای دشتستان

نماینده مردم دشتستان گفت: به وزیر جهاد کشاورزی نرخ 
پایه 20 هزار تومان برای خرید تضمینی خرما این شهرستان 

پیشنهاد شد.
به گزارش ایلنا، ابراهیم رضایی در جلسه بررسی مسائل خرما 
که با حضور فرماندار و جمعی از اعضای شوراهای اسلامی 
شهرها و روستاهای دشتستان در وحدتیه برگزار شد، اظهار 
مربوط  قیمت خرما در سال گذشته  افت  کرد: بخش عمده 
به مسئله کرونا بود. حدود ۳0 تا ۴0 هزار تن از خرمای ما 
آمار  دوران کرونا  در  که  می شد  از کشور صادر  خارج  به 

صادرات بشدت پایین آمد.
وی با اشاره به اینکه بسیاری از کشورها ورودی خود را در 
دوران کرونا بسته بودند، اضافه کرد: سال قبل پیش از فصل 
برداشت، خرمای بسیار زیادی در سردخانه ها و انبارها وجود 
داشت و این موضوع باعث می شد خرما با قیمت پائین تری 

به فروش برسد.
تناسب  اسلامی  شورای  مجلس  در  دشتستان  مردم  نماینده 
قیمت  تعیین  در  عوامل  مهمترین  از  را  تقاضا  و  عرضه 
قیمت  بنده  اعتقاد  به  داد:  ادامه  و  کرد  عنوان  محصولات 
تضمینی راه حل دائمی حل مسئله خرما نیست. مگر خرمای 
پیارم یا مجول قیمت تضمینی دارد؟ این گونه ها یک قیمت 

جهانی دارند و بر اساس آن معامله می شود.
وی با بیان اینکه خرمای کبکاب دشتستان یک برند مطرح 
در کشور است و باید تقاضا را برای این خرما فراهم کنیم 
افزود: امسال شرایط بد پارسال از جمله کرونا و بسته بودن 
هم  گذشته  سال  خرماهای  و  نداریم  را  صادراتی  بازارهای 

فروش رفته است.
برای صادرات  اینکه حرکت های خوبی  به  اشاره  با  رضایی 
برای  بنده  از  توقع  کرد:  خاطرنشان  است  شده  آغاز  خرما 
ساماندهی بازار خرما یک توقع منطقی است و در این زمینه 

تلاش های بسیار زیادی را در دو سال گذشته داشته ایم.

نماینده مردم دشتستان در مجلس شورای اسلامی بیان کرد: 
تلاش شد که مشکلات صادرکنندگان را در سطح وزارتخانه 

حل کنیم و زمینه صادرات خرما تسهیل شود.
وی استفاده از ظرفیت شهرداری تهران و مجموعه نیروهای 
مسلح برای فروش خرمای دشتستان را مورد تأکید قرار داد 
و گفت: صادرات خرما به روسیه که یک کشور سردسیر، 
ثروتمند و نیازمند خرما است اهمیت فراوانی دارد و شرایط 
بتواند  که  صادرکننده ای  متأسفانه  اما  است،  فراهم  آن 

پاسخگوی نیازهای این کشور باشد نداریم.
نیازهای  بتواند  صادرکننده ای  اگر  کرد:  خاطرنشان  رضایی 
فروشگاه های زنجیره ای را تأمین کند صادرات تضمین شده ای 

خواهد داشت. 
بلکه  کند  صادر  و  بسته بندی  نمی تواند  دولت  گفت:  وی 
تسهیلات لازم را به متقاضیان می دهد، اما نمی تواند خودش 

خرید، بسته بندی و صادرات را انجام دهد. 
نماینده مردم دشتستان در مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: 
کار دیگری که روی آن متمرکز شده ایم و جلسات متعددی 
و  میوه  میادین  و  شهرداری  ظرفیت  از  استفاده  داشته ایم،  را 
فروش  برای  مناسبی  محل  میادین  این  است.  تهران  تره بار 
خرمای دشتستان است که باید از این ظرفیت استفاده کنیم. 
وی افزود: در شهرستان و استان باید یک متولی برای ارائه 
خرما انتخاب شود و خرمای باکیفیت با استانداردهای مدنظر 

تأمین و ارائه کند.
رضایی با بیان اینکه سود اصلی به جای دلال باید به جیب 
خرمای  از  درصد   10 برای  اگر  کرد:  تأکید  برود  کشاورز 
بازار جدید و مناسبی فراهم کنیم، بر روی قیمت  دشتستان 

نهایی خرما اثرگذار خواهد بود و قیمت تعدیل خواهد شد.
جهاد  وزیر  با  را  نشستی  گذشته  هفته  کرد:  تصریح  وی 
از  خرما  مسئله  حول  ما  مطالبات  عمده  داشتیم.  کشاورزی 
بود و  جمله آب و آبیاری، زهکشی و نرخ خرید تضمینی 
تأکید کردیم که نباید شاهد مشکلات سال گذشته در زمینه 

فروش خرما باشیم.
ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  در  دشتستان  مردم  نماینده 
به وزیر جهاد  و  تنظیم کردیم  زمینه  این  را در  نامه ای  داد: 
کشاورزی دادیم و نرخ پایه 20 هزار تومان را پیشنهاد کردیم 
و به تعاون روستایی دستور دادند که هم در زمینه صادرات 

خرما و هم خرید تضمینی خرما اقدام کنند.
وی با بیان اینکه خرید تضمینی راهکار اصلی نیست اما نباید 
از آن غافل شویم، گفت: باید تقاضا برای خرمای دشتستان 

را افزایش دهیم.
نماینده مردم دشتستان در مجلس شورای اسلامی در مورد نرخ 
حقابه هم بیان کرد: باید تلاش کنیم که نرخ حقابه به گونه ای 

تعیین شود که کشاورزان متضرر نشوند.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
استاندار هرمزگان:

فرآیند ساخت منازل زلزله زدگان 
هرمزگان تا ۱۰ روز آینده آغاز می شود

 
ساخت  فرآیند  می شود  پیش بینی  گفت:  هرمزگان  استاندار 
منازل جدید منطقه زلزله زده بندرلنگه تا 10 روز آینده آغاز 

شود.
به گزارش ایسنا، مهدی دوستی در تشریح این خبر، افزود: 
تاکنون 250 کولر در چادرهای زلزله زدگان نصب شده است 
و برای رفع مشکل اسکان مردم تلاش داریم در یکی دو روز 

آینده برای اسکان آن ها کانکس تهیه کنیم.
برای  موردنیاز  تجهیزات  و  آلات  ماشین  اینکه  بیان  با  وی 
این  اندازه کافی در منطقه وجود دارد و در  به  آواربرداری 
اطمینان  مردم  به  کرد:   اضافه  نداریم،  مشکلی  خصوص 
آرامش  به  تا  و  ماند  خواهد  آنان  کنار  در  دولت  می دهم، 
تلاشی  هیچ  از  مسکونی  منازل  بازسازی  و  مردم  رسیدن 

فروگذار نخواهد کرد. 
استاندار هرمزگان ادامه داد: تمامی ارگان های دولتی، خیرین 
را  لازم  همکاری  کمک رسانی  بحث  برای  شریف  مردم  و 
دارند، اصل بر این است که به این چند ساعت اکتفا نکنیم 
و به کمک رسانی هایمان ادامه دهیم و حداقل 2 یا ۳ هفته ای 

پیگیری حل مشکلات مردم باشیم.
مدیرکل شیلات هرمزگان خبر داد؛

بیش از ۸۰۰ هکتار از استخرهای 
پرورش میگوی سایه خوش 

 
در معرض خطر

زلزله غرب  اثر وقوع  بر  مدیرکل شیلات هرمزگان گفت: 
هرمزگان، بیش از ۸00 هکتار از استخرهای پرورش میگوی 
در  خوش  سایه  میگو  پرورش  مجتمع  در  برداشت  آماده 

معرض تلفات قرار دارد.

به گزارش ایلنا، عبدالرسول دریایی با اشاره به اینکه خسارات 
سنگین  بسیار  خوش  سایه  میگو  پرورش  مجتمع  به  وارده 
است گفت: در بررسی های اولیه از مناطق زلزله زده دیواره 
استخرهای پرورش میگو، ورودی و خروجی استخرها، کف 
استخرها، کانال آبرسان مزرعه، ایستگاه پمپاژ و موتورخانه ها 
تخریب شده است و شکاف های بزرگ در تمام مزارع ایجاد 

شده و بیش از ۶0 پایه برق افتاده است.
وی افزود: به دلیل تخریب شدید دایک ها و خروجی ها امکان 
برداشت میگو وجود ندارد و در بررسی اولیه سایت 2 هزار 
آسیب  درصد   100 تا   ۸0 بین  سایه خوش  هکتاری   ۴00 و 

دیده است.

استان خوزستاناستان خوزستان

دفتر حمایت حقوقی 
ویژه اصحاب رسانه خوزستان 

راه اندازی می شود

 
 

  
در نشست مسئولان سازمان بسیج رسانه و بسیج حقوقدانان 
خوزستان، بر راه اندازی دفتر مشاوره و حمایت حقوقی ویژه 

اصحاب رسانه استان تأکید شد.
رسانه  بسیج  سازمان  رئیس  بهمئی  سجاد  ایسنا،  گزارش  به 
حقوقدانان  بسیج  سازمان  مسئول  با  نشستی  در  خوزستان 
این هستیم که یک دفتر  به دنبال  ما  اظهار کرد:  خوزستان 
حقوقی جهت حمایت حقوقی و مشاوره اصحاب رسانه ای در 

استان راه اندازی کنیم.
وی با بیان اینکه ما در بسیج رسانه استان قصد داریم با جذب 
رسانه  واحد  جبهه  یک  بتوانیم  رسانه  فضای  در  آموزش  و 
جامعه  در سطح  شرایطی که  با  افزود:  دهیم  تشکیل  انقلابی 
داریم، نیاز به رسانه و تقویت آن بر کسی پوشیده نیست و 
همه شاهد هستیم که در همه بیانات مقام معظم رهبری نیز بر 

موضوع رسانه و فضای مجازی تأکید شده است.
رئیس سازمان بسیج رسانه خوزستان با اشاره به اینکه امروز 
رسانه به عنوان رکن چهارم دموکراسی یکی از موضوعاتی 
مهم  است که باید بتوانیم نسبت به اصول آن آگاهی داشته 
باشیم اضافه کرد: در خوزستان ۴2۴ رسانه داریم که به لحاظ 
هستیم  استان  دومین  تهران  از  بعد  مکتوب  رسانه های  تعداد 
که این موضوع علاوه بر اینکه یک ظرفیت است، در کنار 
که  می آید  پیش  رسانه  حوزه  در  مشکلاتی  و  مسائل  آن  
شاید به دلیل عدم آگاهی و آموزش کافی در مورد برخی 
کلیدواژه ها حقوقی اصحاب رسانه دچار یک سری مسائل و 

آسیب می شوند.
بهمئی ابراز امیدواری کرد با توجه به ظرفیت هایی که بین 
دو سازمان وجود دارد بتوانیم حمایت های حقوقی و رسانه ای 
خوبی را ارائه دهیم ادامه داد: در فضای رسانه باید دو موضوع 
اخلاق در رسانه و آشنایی با مسائل حقوقی در رسانه مورد 
کارگاه های  رابطه  این  در  است  نیاز  که  گیرد  قرار  توجه 

آموزشی  برگزار شود.
وی با بیان اینکه از بسیج حقوقدانان خوزستان انتظار داریم 
در بحث مشاوره و وکالت های حقوقی با بسیج رسانه استان 
همکاری داشته باشد تصریح کرد: ما نیز در بسیج رسانه در 
بحث انتشار و انعکاس اخبار بسیج حقوقدانان، تولید محتوای 
گلریزان  و  زندانیان  آزادسازی  پویش  راه اندازی  حقوقی، 

همکاری خواهیم داشت.
بسیج  سازمان  مسئول  تمیمی  عبدالامیر  ایسنا،  گزارش  به 
بسیج  سازمان  اینکه  به  اشاره  با  نیز  خوزستان  حقوقدانان 
حقوقی  مشاوره های  بحث  در  هم  خوبی  ظرفیت  حقوقدانان 
و هم آموزش های همگانی دارد عنوان کرد: در این راستا از 
سال ۹۶ میز خدمت هر جمعه در مصلای نماز جمعه برگزار 

می شود.
داد و  راه اندازی طرح هر مسجد یک حقوقدان خبر  از  وی 
اذعان کرد: این طرح جهت ارائه خدمات مشاوره حقوقی در 
مساجد سطح استان و آموزش های حقوقی آغاز شده و به تمام 

استان تعمیم داده خواهد شد.
کرد:  خاطرنشان  خوزستان  حقوقدانان  بسیج  سازمان  مسئول 
و  است  برخوردار  بسیاری  اهمیت  از  مجازی  فضای  بحث 
سازمان بسیج حقوقدانان این آمادگی را دارد تا با راه اندازی 
دفتر حقوقی نسبت به ارائه مشاوره های حقوقی چه تخصصی 
در حوزه رسانه و چه شخصی و همچنین وکالت با استفاده 
از افراد متخصص و برگزاری کلاس های آموزشی حقوقی با 

بسیج رسانه همکاری کند.
رسانه  بسیج  اندیشه ورز  هیئت  عضو  علیجانی  رضا  همچنین 
با  نیز  خوزستان  مطبوعات  خانه  مدیره  هیئت  رئیس  و 
از  غلط  استفاده  از  ناشی  و مشکلات  مسائل  برخی  به  اشاره 
بیان  می گیرد  صورت  ناآگاهی  دلیل  به  که  مجازی  فضای 
کرد: رسالت رسانه هم شفاف سازی وهم نقد است ولی باید 
حمایت های حقوقی از اصحاب رسانه انجام شود که رسانه ها 
چارچوب های خود را بدانند و بر اساس آن فعالیت کنند تا 

مشکلی برای آنها پیش نیاید.
محسن ساکی دبیر هیئت اندیشه ورز سازمان بسیج حقوقدانان 

حقوقی  حمایت های  بحث  در  شد:  یادآور  نیز  خوزستان 
رسانه باید تبیین مفهوم رسانه و مشخص شدن جامعه هدف 
جهت روش حمایت و تولید محتوای آموزشی حقوقی جهت 

رسانه ای مدنظر باشد.
برخی  دادگاه مطبوعات و  دبیر هیئت منصفه  این جلسه  در 

حقوقدانان استان و جمعی از اصحاب رسانه حضور داشتند.
در پایان این جلسه تفاهم نامه بین دو سازمان امضا گردید.

حمیدیه

مدیر کل استاندارد خوزستان:

سلامت گندم های سیلوی تخریب 
شده در شهرستان حمیدیه تایید شد

 
سیلوی  گندم های  گفت:  خوزستان  استاندارد  کل  مدیر 
تخریب شده شهرستان حمیدیه مورد پس از انجام آزمون در 

آزمایشگاه، از نظر خوراک انسانی مورد تأیید قرار گرفتند.
علی داودی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا بیان کرد: نظر به 
اهمیت فرآورده گندم خوراکی به لحاظ سلامتی و کیفی و با 
توجه به تخریب سیلوی 15 هزار تنی« همت صداقت پارس«  
شهرستان حمیدیه و نامه شعبه اول دادسرای عمومی و انقلاب 
استان  بازرگانی  خدمات  و  غله  کل  اداره  به  شهرستان  این 
خوزستان مبنی بر بررسی کیفیت و قابل استفاده بودن گندم 
موجود در این سیلو و درخواست این اداره کل از استاندارد 
خوزستان به منظور همکاری در این مورد، کارشناسان اداره 
امور آزمایشگاه های استاندارد پس دریافت نمونه های گندم 

اقدام به آزمون از آنها کردند.
وی گفت: ۶ نمونه گندم نمونه برداری شده از این سیلو برای 
)سموم  آفلاتوکسین  شیمیایی،  و  فیزیک  آزمون های  انجام 
به  باقیمانده سموم آفت کش و آلاینده های فلزی  قارچی(، 
ارسال  استاندارد خوزستان  اداره کل  همکار  آزمایشگاه های 
شد و این نمونه ها از نظر کیفی و سلامت خوراک انسانی  با 
توجه به استاندارد ملی ایران به شماره 10۴ )گندم –ویژگی ها 

و روش های آزمون( مورد آزمون و بررسی قرار گرفت. 
داودی ادامه داد:  تمامی آزمون های انجام شده با به روزترین 
دستگاه های آنالیز کمی مانند HPLC،GC )گاز ماتوگرافی(، 
با  نامبر  فالینگ  و  ابزربشن(  )اتمیک  اتمی  جذب  دستگاه 
بهره گیری از استانداردهای بین المللی  و ملی انجام گرفت و 
با توجه به نتایج بدست آمده نمونه ها از نظر خوراک انسانی 

تأیید شدند.
یکی از 2 کندوی سیلوی ۳0 هزار تنی حمیدیه که در اختیار 
نامشخص  دلایل  به   1۴01 خرداد   22 است  بخش خصوصی 

فرو ریخت.
 25 در  سوسنگرد   - حمیدیه  جاده   2 کیلومتر  در  سیلو  این 

کیلومتری غرب اهواز واقع شده است.
بخش  توسط  پیش  سال   2 حمیدیه  تنی  هزار   ۳0 سیلوی 
ظرفیت  حادثه  زمان  در  و  بود  شده  ساخته  خصوصی 

ذخیره سازی آن در شرف تکمیل بود.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد
  

مدیرکل تعزیرات حکومتی کهگیلویه 
و بویراحمد:

جرائم تخلفات صنفی در کهگیلویه 
و بویراحمد ۵ برابر افزایش یافت

 

 
 

گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  حکومتی  تعزیرات  مدیرکل 
اساس  بر  صنفی  واحدهای  نقدی  جزای  و  مجازات ها  همه 

قانون تا پنج برابر افزایش یافت.
این  داشت:  اظهار  ایرنا  با  گو  و  گفت  در  صالحی  براتعلی 
راستای  در  حکومتی  تعزیرات   ۶ ماده  براساس  افزایش 

جلوگیری از هرگونه گرانفروشی خواهد بود.
وی بیان کرد: طی 2 هفته جاری بیش از 1۴0 واحد صنفی به 
دلیل گرانفروشی و رعایت نکردن نکات بهداشتی پلمب شد.
تعزیرات  ابلاغیه  مصوبات  که  اصنافی  کرد:  عنوان  صالحی 

حکومتی را اجرا  نکنند برخورد قانونی خواهد شد.
بازار  در  بخواهند  که  کسانی  و  سودجو  افراد  گفت:   وی 
اخلال ایجاد کنند از سوی تعزیرات حکومتی به شدت تعزیر 

خواهند شد.
می طلبد  کرد:  تصریح  استان  حکومتی  تعزیرات  کل  مدیر 
درب  از  کالا  شده  تمام  قیمت  درج  به  نسبت  بازرسان 
کارخانه و قیمت مصرف کننده برای جلوگیری از هرگونه 

گرانفروشی  صنوف را  متعهد کنند.
صالحی افزود: هیچ واحد صنفی نمی تواند خودسرانه افزایش 

قیمتی روی کالاها داشته باشد.
به  صنفی  تخلفات  گزارش  ارائه  در  مردم  همکاری  بر  وی 

سامانه 1۳5 تعزیرات حکومتی تأکید کرد.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت از آغاز برداشت پیاز سفید از 
۴00 هکتار مزارع این شهرستان خبر داد.

جهاد  مدیریت  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
پیش بینی  کرد:  اظهار  امیریان  منصور  مرودشت،  شهرستان  کشاورزی 

می شود، از این مزارع 2۴ هزار تن پیاز سفید تولید و روانه بازار شود.
این مقام مسئول با بیان اینکه 70 درصد کشت پیاز در سطح شهرستان 
به روش نشایی انجام می شود، اظهار کرد: کشت پیاز به روش سنتی در 

آبان و کشت به روش نشایی در اسفند ماه سال گذشته انجام و برداشت 
نیز از اوایل تیر آغاز شده است و تا مرداد ماه ادامه دارد.

او گفت: کشت نشایی به دلیل مزایایی مثل احتمال رسیدن به تراکم 
مطلوب و یکنواختی بوته در مزرعه، امکان زودرس کردن محصول با 
اشغال  بودن دوره  محیط های کنترل شده و کوتاه تر  در  نشاء  پرورش 
زمین در مقایسه با کشت مستقیم مورد استقبال بهره برداران قرار گرفته 

است.

مدیر جهاد کشاورزی مرودشت:
برداشت پیاز در مرودشت آغاز شد


